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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikorra tervezik munkavállalók számára a 
bérgarancia szabályainak kiterjesztését annak érdekében, hogy a veszélyhelyzet gazdasági 
hatásaiból eredő hátrányokkal szembeni bérgarancia védelmet nyújtson számukra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az országban a bérgarancia szabályai ismertek, azonban a jelenlegi veszélyhelyzet gazdasági 
hatásai megjósolhatatlanok.

Varga Mihály miniszter bejelentése is ezt támasztja alá, hiszen az idei évi gazdasági teljesítményt, a 
növekedés a -0.3%-tól a +2.9% nagyon tág tartományba tette.

Orbán Viktor miniszterelnök március 13-i bejelentésében úgy fogalmazott, hogy várható a gazdaság
teljes leállása, és fel kell készülni annak beindítására.

Látható már most, hogy a turizmus és az utaztatás üzletágában a legrosszabb hatások várhatóak, a 
feldolgozó ipar ugyancsak nagy nehézségekkel és kihívásokkal néz szembe.

Bizonyos, hogy a magyar kis- és középvállalkozások nem képesek ilyen keretek között megőrizni 
sem a piaci pozícióikat, sem a munkavállalóikat. A magyar munkavállalók többsége ebben a 
szektorban – a magyar kis- és középvállalkozói szektorban – dolgozik.

Úgy a szektor védelmében, mint a munkavállalók életkörülményeinek a védelmében és érdekében 
indokolt tehát olyan intézkedések bevezetése, amely részben vagy egészben segítséget nyújt.

Nem nehéz belátni, hogy a magyar kis- és középvállalkozások nélkül, és a magyar munkavállalók 
nélkül nem indítható újra a magyar gazdaság. Azonban a veszélyhelyzet indokolt intézkedései és a 
világpiaci és európai piaci helyzet méltánylandó, és kormányzati intézkedéseket igényel.

Mindezekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:



Mikorra tervezik munkavállalók számára a bérgarancia szabályainak kiterjesztését annak 
érdekében, hogy a veszélyhelyzet gazdasági hatásaiból eredő hátrányokkal szembeni 
bérgarancia védelmet nyújtson számukra?
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